
Presentasjon av mitt kandidatur 
 

Personalia 

Navn: Atia Ijaz 

Alder: 27 (1994) 

Bydel: Nordre Aker 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: Innmeldt 2019 

 

1. Bakgrunn 

- Faglig bakgrunn: Årsstudium i interkulturell forståelse ved NLA Høgskolen. 

Bachelor i sosialt arbeid fra Høgskulen på Vestlandet i Bergen. 

- Hva gjør du i dag: Ansatt i den ideelle organisasjonen Papillon. Poet på siden. 

 

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

- Tidligere verv: Leder i LO Vestland sitt ungdomsutvalg. Aktiv i Bergen SV. 

Ungdomsrepresentant i LO i Bergen og omland. Leder i FO-studentene i Bergen. 

- Nåværende verv: AU-medlem i SV sitt nasjonale Inkluderingsutvalg. Leder i Norsk 

Folkehjelp Solidaritetsungdom Kristiania. Skal bli aktiv i Antirasistisk gruppe i Oslo 

SV. Kursholder i antirasismesatsningen til Norsk Folkehjelp. 

 

 

3. Politisk engasjement 

- Antirasisme: Kampen mot rasisme er ikke noe man gjorde bare i 2020 og 2021 fordi 

det var hipt. Det er en lengre kamp, der Norge henger bak på flere måter. Ofte går 

samtalene om antirasisme i samme onde sirkel. Jeg vil være med og jobbe for at 

Oslo SV leder an mer fruktbart antirasistisk arbeid i byen. 

- Forebyggende sosialt arbeid: Litt biased, men som sosionom og stolt medlem av 

Fellesorganisasjonen (FO) ser jeg viktigheten av å sette inn sosialfaglig kompetanse 

som forebyggende tiltak, f.eks. i skoler.  

- Styrke arbeidernes posisjon i samfunnet: Arbeidslivet er i endring, både som 

resultat av 8 år med blåblå regjering og av nye/andre behov. Da er det ekstra viktig at 

vi bevarer og beskytter det trygge arbeidslivet vi tradisjonelt sett har hatt. 

 

4. Motivasjon 

- Kort sagt, jeg hørte fra såpass mange personer at jeg burde, så jeg bestemte meg 

for at jeg skulle. Det er kanskje ikke den mest inspirerende motivasjonen, men det 

jeg mangler av motivasjon bunner i usikkerhet og manglende kunnskap om det å 

arbeide politisk. Jeg har alltid vært mer aktivist enn politiker, noe jeg for så vidt ser på 

som en styrke. 

 

5. Arbeidskapasitet 

- De siste valgkampene har jeg vært aktiv og møtt opp, og det kommer jeg fortsatt til å 

gjøre, Hvis det i neste høst viser seg at Oslofolk ønsker at jeg skal representere dem 

i bystyret, så kommer jeg til å omprioritere andre verv/engasjement, slik at det blir en 

prioritet. 


